
 

Referat til fylkesstyremøte og julebord 
 

• Tid: Torsdag 13. desember 2017 kl 19.00 
• Sted: Mathallen 
• Vidar Andersen, Jørund Jørgensen, Unn-Tove Bakkevoll  

o Kari og Ole-Bjørn meldte forfall 
 

Saksliste: 
 
Sak 30/17 Invitasjon fra Foreningen Norden – til felles debatt 
 
Fylkeslaget og Foreningen Norden maktet ikke å få til paneldebatten i 2017, men forsøker videre å få 
til møtet i løpet av januar 2018. Jørund undersøker med Driv om det er mulig å få leid Isbjørnsalen 
enten en fredag eller mandag i løpet av januar. Alternativet er å leie et konferanserom på The Edge, 
noe som vil gi en annen husleiepris. 
 
Litt oppsummert har fylkeslaget fått aksept fra Alapnes og Forfang, som representerer privat og 
kommunal/offentlig sektor. Det gjenstår å få aksept fra Torgeir – jfr. Foreningen Norden, samt de siste 
to brikkene på plass som er representant fra enten UITØ eller UNN, samt kanskje en 
studentrepresentant, siden studentlaget har sterkt vært med i planleggingen. Dette avklares med 
studentleder Benjamin.  
 
Fylkeslagsleder tar en samtale med Foreningen Norden ved Anders.  
 
Sak 32/17 - Internasjonalt seminar 2018 
Det var meningen at en representant skulle dra på møtet til Internasjonalt seminar, for å undersøke 
om Samfunnsviterne kunne samarbeide om et seminar i løpet av 2018. Siden høstens arbeid har vist 
seg å være konsentrert om kun 3 medlemmer, dvs. Vidar, Jørund og Unn-Tove, har dette medført et 
større arbeid på disse enn forventet. Fylkesleder avklarer litt nærmere med siste styremedlem og 
varamedlem vedrørende mulighet til å bidra i fylkeslaget i 2018, for å avklare om handlingsplanen er 
gjennomførbar tilknyttet fylkeslagsressurser. Av den grunn avventes videre kontakt med Internasjonalt 
seminar til nyttåret.  
 
Møtet ble avsluttet kl 21. 20 
Hilsen  
 
Unn-Tove Bakkevoll 
Fylkesleder Samfunnsviterne i Troms 
Mobil: 47850834 


